

Hedemænd bestyrelsesmøde torsdag den 28. november kl. 18.00 *Referat*

Deltagere:

Johnny Villumsen, Mogens Nisted, Leif Braunstein, Svend Søhus, Mikael Horup og Birger Madsen

Sted:

Hedeland GK

Sæson 2025

Hvad skal ændres i forhold til 2024. Skal vi f.eks. lave en Tee 60 ægte slagspil.

Vi laver en tee 60 række med slagspil

2 dagstur? (Ulrik har tilbudt at være tovholder) *Mogens kontakter Ulrik – forslag til dato 13-14 juni.*

Great Northern? Sverige? *Vi gentager turen i september 2025*

Arbejdsopgaver i bestyrelsen

Mogens – indkaldelse til møder, referater og løbende turneringer.

Johnny – Greve Vinkompagni og løbende turneringer.

Mikael – Program og opdatering af hjemmeside

Birger – Regnskab, Hedemands Cup og Indoor turneringer

Svend – Hjælp ved samlet turnering + *tovholder på Hedeocuppen*

Leif – Hjælp ved samlet turnering + *kontakt til Mad med Mere*

Følgende opgaver skal have en ankermand:

Hedebocuppen – skal i 2025 afholdes i Hedeland. - *Svend*

Ture – bestilling af bane, bus m.m. – *Mogens + Johnny*

Mad med mere – alle aftaler om spisning - *Leif*

Status på økonomi

Hvor meget har vi på kontoen? *Vi har kr. 51.000. Vi indkøber ca. 20 ks. bolde fra Pinetree med Hedemændenes logo til præmier i 2025. Birger ved hvilken boldtype og har logo og Svend har en kontakt. Han undersøger hvilken pris vi skal betale.*

Generalforsamling

Jeg foreslår torsdag den 30. januar 2025. *Dato vedtaget. Vi spiser inden generalforsamlingen deadline for tilmelding til spisning er den 20/1*

Infomøde

Jeg foreslår torsdag den 3. april 2025 *Dato vedtaget. Deadline for tilmelding til spisning er den 27/3*

Eventuelt

Næste bestyrelsesmøde

Jeg foreslår torsdag den 23. januar – *Vi klarer det med mails.*

Bedste hilsen

Mogens